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Registratienummer 

GF20.20015 

  
Agendapunt 

7b 

 

 

Onderwerp 

Lijst toezeggingen en moties voor de gemeenteraad van d.d. 24 februari 2019  

 
 

Voorstel 

gelet op de stand van zaken, af te doen:  

Toezeggingen: 162, 157, 156, 161, 159, 160, 158, 129, 125, 121, 104, 71 

Moties: 161 

 

 

Besluit 

De lijst met toezeggingen en moties vast te stellen. 
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- Toezeggingen openstaand -  

 

ID Datum 

vergadering 

Toezegging Stand van zaken Datum 

afdoening 

Raadsleden PFH Afgedaan 

165 16-12-2019 De voorzitter zegt toe dat de 

griffie in het eerste halfjaar 

2020 met een voorstel komt 

voor uitzending van 

raadsvergaderingen via 

Facebook. 

  D66 T.J. van der 

Zwan 

Nee 

164 16-12-2019 Uitwerking van het plan met 

onderbouwing van de kosten, 

o.a. voor de beweegbare 

bruggen, voorleggen aan de 

raad. 

  SP J. Zoetendal Nee 

155 02-12-2019 Wethouder Zoetendal zegt 

toe dat de raad op de hoogte 

gehouden wordt van het 

advies van de mensen van de 

organisatie G1000 over de 

rol en plaats van de 

monitorgroep Burgerbesluit 

centrum Heerenveen. 

We zijn hier over in 

gesprek met de 

begeleidingscommissie

. Zodra de 

projectstructuren 

bekend zijn, wordt dit 

voorgelegd. 

 GBH J. Zoetendal Nee 

158 02-12-2019 Wethouder Van Veen zegt 

toe dat er via 

thuiszorgorganisaties en 

huisartsen gecommuniceerd 

zal worden over incontinentie 

afval. 

VOORSTEL: AFDOEN 

Alle huisartsen, 

apotheken en 

thuiszorgers zijn actief 

in de gemeente 

Heerenveen per mail 

geïnformeerd. 

Daarnaast ontvangen 

ze binnenkort een flyer 

die ze in de 

wachtkamer/praktijkru

 SP J. van Veen Nee 
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imte op kunnen 

hangen. 

154 25-11-2019 Vormgeving van Caparis in 

de raad bespreken waarin 

ook het rapport van het 

Sociaal Cultureel Planbureau 

wordt meegenomen. 

Binnenkort ontvangt u 

het rapport van het 

Sociaal Cultureel 

Planbureau en het 

rapport van 

Berenschot van ons. 

 GL H. Broekhuizen Nee 

163 25-11-2019 Portefeuillehouder Van der 

Zwan zegt toe dat er een 

risico inventarisatie wordt 

gemaakt door het landelijk 

brandweerinstituut. Deze 

inventarisatie wordt 

toegevoegd aan het geheel 

en in de commissie 

besproken. Dan worden 

bedrijven bevraagd en aan 

de commissie wordt 

gevraagd of het besluit rijp is 

voor besluitvorming, zodat 

het voorstel daarna aan de 

raad kan worden 

toegezonden. Het college laat 

zo snel mogelijk weten 

wanneer dit op de agenda 

kan worden gezet en wat de 

opdrachtverlening is. 

De offerte is inmiddels 

aangevraagd en de 

opdracht wordt 

vervolgens z.s.m. 

verstrekt.  Naar 

verwachting kan risico 

inventarisatie 2e 

kwartaal worden 

geleverd. 

 PvdA VVD T.J. van der 

Zwan 

Nee 

152 14-11-2019 Het college bespreekt het 

proces om te komen tot een 

woonvisie met de commissie. 

In de commissie van 

20 januari 2020 volgt 

een presentatie door 

de gezamenlijke 

partijen over de 

prestatieafspraken en 

 CDA J. van Veen Nee 
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hoe die tot stand zijn 

gekomen. 

136 10-10-2019 Onderzoek naar deze vorm 

van Biodiversiteit, bermen 

inzaaien met bloemzaad, te 

doen en de raad 

terugkoppelen hoe dit vorm 

te geven. 

We zijn in gesprek met 

Kabelnoord hierover. 

 PvdA H. Broekhuizen Nee 

137 10-10-2019 Gerichte boortechnieken 

adviseren om de grond zo 

weinig mogelijk te beroeren. 

We nemen dit mee in 

onze adviezen richting 

de netbeheerders. 

 D66 H. Broekhuizen Nee 

135 10-10-2019 Kaart met bomenkap wel of 

niet vergunning plichtig staat 

niet meer op de website, 

wordt uitgezocht. 

We werken aan het 

inzichtelijk maken van 

de bomen via een 

kaart. 

 FNP H. Broekhuizen Nee 

138 30-09-2019 Wethouder Van Veen zegt toe 

dat de mogelijkheid om de 

ja/ja sticker van toepassing 

te verklaren een expliciet 

punt van aandacht zal zijn in 

het raadsvoorstel over de 

afbouw van het ophalen van 

oud papier. 

Dit wordt 

meegenomen in het 

raadsvoorstel dat u 

kunt verwachten in 

maart. 

 GBH J. van Veen Nee 

128 30-09-2019 Wethouder Van Veen zegt toe 

dat urgente zaken worden 

verwerkt in nieuwe 

prestatieafspraken 

huurdersbelangenorganisaties

, woningbouwcorporaties en 

gemeente, dat de raad deze 

prestatieafspraken ontvangt 

en hierover met de raad in 

gesprek gegaan wordt. 

In de commissie van 

20 januari 2020 volgt 

een presentatie door 

de gezamenlijke 

partijen over de 

prestatieafspraken en 

hoe die tot stand zijn 

gekomen. 

 SP J. van Veen Nee 
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127 16-09-2019 Er komt een notitie over 

risico’s en aanpak verkoop en 

gebruik van lachgas. Hierin 

wordt ook de zeven stappen 

van het Trimbos Instituut 

meegenomen. 

De notitie is op route 

richting commissie van 

10 februari 2020. 

 PvdA FNP T.J. van der 

Zwan 

Nee 

126 16-09-2019 Het verzoek om informele 

bijeenkomsten met de vier 

gemeenteraden, eigenaren 

van Caparis, wordt ingebracht 

bij de andere gemeenten. 

Dit wordt opgepakt 

door de griffie 

 VVD H. Broekhuizen Nee 

124 16-09-2019 Er wordt maatwerk mogelijk 

gemaakt voor mensen met 

een kleine portemonnee als 

het gaat om gespreide 

betaling bij de proef wasbare 

luiers. 

Deze mogelijkheid 

wordt gerealiseerd in 

de nieuwe proef. 

 GL J. van Veen Nee 

123 16-09-2019 Er volgt een evaluatie in jaar 

3 waarna de raad kan 

beslissen over fase 2. 

Dit wordt in 

2021/2022 opgepakt. 

 PvdA J. van Veen Nee 

115 05-09-2019 De nascheidingsinstallatie 

Omrin zal bezocht worden 

met de raad. 

De griffie zoekt een 

geschikt moment voor 

het bezoek. Dit wordt 

begin 2020 ingepland. 

 GBH FNP D66 

CU CDA GL HL 

PvdA SP VVD 

J. van Veen Nee 

116 05-09-2019 Er komt er een stuk van de 

griffier over het oppakken 

van de aanbeveling om als 

raad zelf aan de slag te gaan 

met de aanbevelingen van de 

ROB (rapport wisselwerking) 

en Berenschot (rapport 

democratische legitimiteit bij 

interbestuurlijke 

samenwerking). 

Naar verwachting 

volgt dit 2e kwartaal 

2020. 

  T.J. van der 

Zwan 

Nee 
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110 08-07-2019 De gemeente pakt een 

faciliterende regierol (school 

is bouwheer) en kijkt met 

school en omwonenden 

kritisch naar de dubbele 

gebruiksfunctie school en 

MFA, wat het meest efficiënt 

is voor wat betreft verkeer en 

maximaal haalbaar is, en hoe 

de omgeving zo groen 

mogelijk te houden. Het 

college geeft hierover 

terugkoppeling aan de raad. 

De toezegging wordt 

meegenomen in het 

vervolgtraject. 

  J. van Veen Nee 

109 08-07-2019 Er wordt een paragraaf 

kamerverhuur opgenomen in 

het jaarlijks 

handhavingsverslag .  Het 

rapport wordt geagendeerd 

voor de commissie AZ.  In het 

paraplubestemmingsplan 

wordt een onderdeel over 

goed verhuurderschap 

opgenomen. 

In het 

handhavingsverslag 

wordt de paragraaf 

kamerverhuur 

opgenomen. Het 

verslag wordt eenmaal 

per jaar aan de raad 

gestuurd.  Aan het 

paraplubestemmingspl

an wordt gewerkt. 

  T.J. van der 

Zwan 

Nee 

100 24-06-2019 Het eigenaarschap van de 

IJshockeyhal geeft de 

gemeente ook de 

verantwoordelijkheid in de 

financiën.  Gecheckt wordt of 

er in de gemeente meer 

vermenging van rollen 

aanwezig is.  De raad wordt 

hierover geïnformeerd. 

Er is extern advies 

gevraagd. Naar 

verwachting zal de 

raad in maart hierover 

worden geïnformeerd. 

  T.J. van der 

Zwan 

Nee 

98 13-06-2019 Mevrouw De Heij (CU) vraagt 

hoe de aanbevelingen te 

monitoren.  Wethouder 

De griffie heeft 

ondertussen contact 

met de 

 CU H. Broekhuizen Nee 
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Broekhuizen zegt toe in 

samenwerking met griffie een 

monitoring op te zetten. 

Rekenkamercommissie 

over de invulling van 

de monitoring. 

93 06-06-2019 Het onderzoek naar de 

vereenvoudiging en 

afschaffing van regels wordt 

voor het einde van 2019 

afgerond en aan de raad 

gezonden. 

Momenteel worden de 

definitieve afspraken 

gemaakt met het 

onderzoeksbureau. In 

het eerste kwartaal 

volgt een raadsbrief 

over de uitkomst van 

de marktconsultatie en 

opzet van het 

onderzoek. 

 VVD J. van Veen Nee 

3 04-10-2018 Wethouder Broekhuizen zegt 

toe de raad te betrekken bij 

de evaluatie wet 

Veiligheidsregio's. Komt er 

nog op terug hoe dat in het 

proces vorm gegeven gaat 

worden. 

Het gaat hierbij om 

een landelijke 

evaluatie dat bij de 

ingang van de wet 

Veiligheidsregio's 

(2010) door het 

toenmalige kabinet is 

afgesproken.  Het 

Veiligheidsberaad 

oriënteert zich 

momenteel op thema’s 

voor de wetsevaluatie. 

  T.J. van der 

Zwan 

Nee 
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- Toezeggingen afgedaan – 

 

 
ID Datum 

vergadering 

Toezegging Stand van zaken Datum 

afdoening 

Raadsleden PFH Afgedaan 

162 02-12-2019 Wethouder Zoetendal zegt 

toe dat het college de 

uitvoering oppakt en begin 

volgend jaar een voorstel 

met een afwegingskader 

voorlegt aan de raad dat 

gefinetuned is en waarin de 

opmerkingen door de raad 

meegenomen worden. 

Opmerkingen worden 

gemaakt over:  - het borgen 

van onafhankelijkheid in de 

beoordelingscommissie - 

kennis vanuit sociaal oogpunt 

in de beoordelingscommissie 

- duidelijkheid over regelvrije 

ruimte - toevoegen 

afwegingskader ‘Hoe 

duurzamer voor wat betreft 

energie, hoe hoger de score‘. 

VOORSTEL: AFDOEN 

Het onderwerp staat 

opnieuw op agenda 

commissie ROM 13 

januari 2020. 

 GBH GL VVD J. Zoetendal Nee 

156 02-12-2019 Wethouder Zoetendal zegt 

toe dat mochten er eventueel 

meeropbrengsten zijn door 

herontwikkeling van de 

locatie als de huidige 

bibliotheek verkocht zou 

worden, deze 

meeropbrengsten ten goede 

komen van cultuur. De 

bibliotheek is eigenaar van 

VOORSTEL: AFDOEN 

We nemen dit mee in 

het vervolgtraject. 

 GL J. Zoetendal Nee 



Voor de raad van 24 februari 2020 
Versie na de raad van 16 december 2019  
Vaststelling in de even maanden 
 

                                                                                                                                                                                       6 

9 

 

het huidige 

bibliotheekgebouw. 

157 02-12-2019 Wethouder Zoetendal zegt 

toe dat als er bij de 

gebiedsdeals kansen zijn 

voor een andere volgorde, dit 

voorgelegd wordt aan de 

raad. Ingrijpende trajecten 

worden tijdig voorgelegd aan 

de raad. 

VOORSTEL: AFDOEN 

We nemen dit mee in 

het vervolgtraject. 

 VVD GL J. Zoetendal Nee 

161 02-12-2019 Wethouder Broekhuizen zegt 

toe schriftelijk te reageren op 

de technische vragen van E. 

de Swart:  Leges 

Omgevingsvergunning 

(P.11): Door een lager aantal 

grote bouwprojecten dan 

geraamd en het naijlen van 

de legeskorting op 

duurzaamheid valt de 

legesopbrengst voor 

omgevingsvergunningen 

lager uit.  Wat is het 

percentage op het totale 

tekort?  Hoeveel minder 

aanvragen zijn er gedaan, 

absoluut en relatief? Heeft dit 

betekenis voor de 

woningbouwprognose de 

komende jaren? Moet deze 

worden bijgesteld of kan 

deze gelijk blijven? 

VOORSTEL: AFDOEN 

Op 10 december 2019 

heeft de griffie het 

antwoord ontvangen. 

10-12-

2019 

FNP H. Broekhuizen Nee 

159 02-12-2019 Wethouder Broekhuizen zegt 

toe na te gaan of de 

overheveling van dairy valley 

VOORSTEL: AFDOEN 

Op 10-12-2019 is het 

antwoord aan de 

10-12-

2019 

CDA H. Broekhuizen Nee 
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naar de samenwerking in F4 

ook een ander 

bestedingsdoel betekent. 

Hierover volgt schriftelijk 

bericht. 

griffie verzonden: 

Onze bijdrage aan 

Dairy Valley was en is 

onderdeel van de F4 

samenwerking. De 

middelen worden dus 

nog steeds binnen 

deze samenwerking 

ingezet. 

160 02-12-2019 Burgemeester Van der Zwan 

zegt toe dat er in het 

presidium een toelichting 

komt op de mutatie 

concernfrictie (pagina 32). 

VOORSTEL: AFDOEN 

Op donderdag 12-12-

2019 heeft het 

presidium een 

toelichting ontvangen 

hierop. 

12-12-

2019 

CDA T.J. van der Zwan Nee 

158 02-12-2019 Wethouder Van Veen zegt 

toe dat er via 

thuiszorgorganisaties en 

huisartsen gecommuniceerd 

zal worden over incontinentie 

afval. 

VOORSTEL: AFDOEN 

Alle huisartsen, 

apotheken en 

thuiszorgers zijn actief 

in de gemeente 

Heerenveen per mail 

geïnformeerd. 

Daarnaast ontvangen 

ze binnenkort een flyer 

die ze in de 

wachtkamer/praktijkru

imte op kunnen 

hangen. 

 SP J. van Veen Nee 

129 30-09-2019 De griffier komt met een 

voorstel in het presidium om 

een raadsgroep RES te 

formeren en te formaliseren, 

waarbij de combinatie gelegd 

wordt met de nog samen te 

VOORSTEL: AFDOEN  

Dit is besproken in het 

presidium van 17 

oktober 2019 en 

besloten in de 

raadsvergadering van 

16-12-2019. 

  T.J. van der Zwan Nee 
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stellen programmaraad 

duurzaamheid. 

125 16-09-2019 Over de controlerende rol 

van de raad en het toezicht 

op Caparis volgt een memo 

met de invulling daarvan, 

hierin worden ook de 

evaluatie momenten 

opgenomen. 

VOORSTEL: AFDOEN 

Deze notitie is aan de 

orde geweest in de 

raadsvergadering van 

16 december. 

 CDA HL H. Broekhuizen Nee 

121 05-09-2019 Agenderen in het najaar 

2019 

VOORSTEL: AFDOEN 

Deze notitie is aan de 

orde geweest in de 

raadsvergadering van 

16 december. 

 CDA H. Broekhuizen Nee 

104 27-06-2019 Er wordt een voorstel met 

alternatieven 1/3 eigen 

bijdrage VV Heerenveense 

boys voorgelegd in het 

najaar van 2019. 

VOORSTEL: AFDOEN 

De gemeenteraad 

heeft in de 

raadsvergadering van 

december een besluit 

genomen. 

  J. Zoetendal Nee 

71 01-04-2019 Mevrouw Van Ruth (SP) 

vraagt waarom zorgbuurt 

thuis onder gebracht is in 

Soarch foar Thús. Wethouder 

Zoetendal licht de 

ontwikkelingen toe en stelt 

voor om binnenkort te 

bespreken wat voor kansen 

er zijn voor Jubbega. 

VOORSTEL: AFDOEN 

Op 18 september heeft 

er een overleg 

plaatsgevonden met 

de betreffende 

ambtenaren. In 

essentie gaat het hier 

om een 

rijksverantwoordelijkh

eid, maar namens de 

gemeente Heerenveen 

zal dit onderwerp 

worden ingebracht bij 

het provinciale overleg 

‘Sociaal-Medische 1ste 

 SP J. Zoetendal Nee 
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lijn’.   Hierbij is o.a. de 

zorgverzekeraar 

aangesloten.  Mocht er 

meer duidelijkheid zijn 

naar aanleiding 

hiervan dan koppelen 

de ambtenaren dit 

terug aan mevrouw 

Van Ruth.  Op 2 

december 2019 is de 

reactie van De 

Friesland 

teruggekoppeld aan 

Mw. Van Ruth. 
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- Moties openstaand  -  

 

ID Datum raad Dictum motie Stand van zaken Datum 

afdoening 

Initiatief

nemers 

PFH Afgedaan 

193 16-12-2019 Spreekt de wens uit: • om 

vergaderingen van de 

gemeenteraad 

Heerenveen via Facebook 

live stream uit te willen 

zenden. 

Het onderzoek naar 

(on)mogelijkheden wordt z.s.m. 

opgestart. 

 D66 T.J. van der 

Zwan 

Nee 

191 16-12-2019 Verzoekt het college: • 

scenario 1 aangaande de 

eigen bijdrage voor het 

kunstgrasveld van de 

Heerenveense Boys, in het 

beleid op te nemen voor 

alle sportclubs. • De 

mogelijkheid om 

vrijwilligersuren te 

kapitaliseren in het beleid 

mee te nemen. 

  GL  Nee 

192 16-12-2019 Verzoekt het college: om 

de kaderstellende en 

controlerende rol van de 

raad in het 

besluitvormingsproces te 

borgen: a. hiervoor een 

plan voor te leggen aan de 

raad waarin de 

kaderstellende en 

besluitvormende 

ijkmomenten aangegeven 

zijn.  b. in overleg met de 

  GL  Nee 
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raad te komen tot een 

passende invulling van de 

rollen van de raad bij elk 

deeltraject. 

194 16-12-2019 Verzoekt het college: • In 

gesprek te gaan met het 

culturele veld van 

Heerenveen over de 

mogelijke opties, en 

hierover in 2020 een nota 

met keuzevarianten voor 

te leggen aan de 

gemeenteraad. 

  D66 J. Zoetendal Nee 

190 18-11-2019 Verzoekt het college/ 

draagt het college op: • 

Tenminste 400 kaarten 

voor de kerstproductie 

beschikbaar te stellen voor 

kinderen die bekend zijn 

bij Stichting Leergeld. 

Deze motie nemen we mee in de 

verdere organisatie van de 

productie. 

 GBH H. Broekhuizen Nee 

182 07-11-2019 Te onderzoeken of de 

gemeente Heerenveen 

aanspraak kan maken op 

Europese steun voor het 

aanleggen van veilige 

parkeerplaatsen met 

goede voorzieningen op 

bedrijventerreinen voor 

chauffeurs en tevens de 

gemeenteraad hierover te 

informeren voor de 

kadernota 2021. 

Het onderzoek naar de 

vrachtwagen faciliteiten is 

opgenomen in het nieuw 

economisch beleid waarmee de 

raad op 25 november 2019 heeft 

ingestemd. 

 PvdA H. Broekhuizen Nee 

176 10-10-2019 Verzoekt het college: 1. in 

de Nacht van de Nacht de 

verlichting en aanlichting 

Binnenkort ontvangt u een 

raadsinformatiebrief met 

 PvdA H. Broekhuizen Nee 
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van het gemeentehuis van 

Heerenveen te doven en 

brede bekendheid te 

geven aan de Nacht van 

Nacht 2019  2.  in het 

komende jaar te 

onderzoeken welke 

aanbevelingen voor 

gemeenten toepasbaar 

zijn in onze gemeente om 

bewust en duurzaam 

verlichten in onze 

gemeente te bevorderen  

3.  de deelname aan de 

Nacht van de Nacht editie 

2020 te verbreden door 

ondernemers en bedrijven 

op te roepen mee te doen 

en dan ook in meer 

gemeentelijke gebouwen 

de verlichting te doven. 

informatie over de Nacht van de 

Nacht. 

171 08-07-2019 Fersiket it kolleezje:  1.  

Om yn oerlis mei de 

provinsje te gean om sa 

gau as mooglik te       

kommen mei in 

stimulearringsregeling foar 

it oanskaffen fan in       

reintonne troch ynwenners 

fan Heerenveen  2.  Noch 

dit jier in útstel mei de 

útwurke regeling hjirta 

foar te lizzen       oan de 

ried foar beslútfoarming, 

Tijdens het Provinciaal Overleg 

Water is gesproken of de 

stimuleringsregeling regenton 

breed in de provincie opgepakt 

kan worden. Hier is breed 

draagvlak voor en dit wordt nu 

verder uitgewerkt. 

 FNP H. Broekhuizen Nee 
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ynklusyf de finansjele 

aspekten. 

170 08-07-2019 Roept het college op: 1.  

Omwonenden actief te 

betrekken in het 

vervolgtraject in goede       

afstemming en 

gezamenlijkheid met de 

stichting Samenwerking       

Bevordert Vooruitgang 

(SBV) en de school  2.  De 

gemeenteraad op de 

hoogte te houden van dit 

vervolgtraject. 

Dit wordt meegenomen in 

vervolgtraject. 

 HL J. van Veen Nee 

153 15-04-2019 Verzoekt het college: 1. 

Artikel 1 van de Grondwet 

op een prominente plek in 

het gemeentehuis 

permanent zichtbaar te 

maken voor het publiek, in 

de vorm van een banner 

of muurschildering  en 

waar mogelijk ook in 

andere relevante 

gemeentelijke gebouwen 

met een publieksfunctie   

2. Lokale kunstenaars op 

te roepen vorm te geven 

aan dit kunstwerk   3. Het 

winnende ontwerp zal 

door de gemeente worden 

aangekocht en op een 

zichtbare plek in het 

gemeentehuis geplaatst 

worden  4. Opdracht te 

Dit voorstel wordt meegenomen 

in de verdere voorstellen naar de 

verbouwing van de raadszaal. 

 GL T.J. van der 

Zwan 

Nee 
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geven aan de projectgroep 

die bezig is het 

programma van eisen voor 

de nieuwe raadszaal op te 

stellen om dekking te 

vinden in de ver- of 

nieuwbouw van het 

gemeentehuis.  

Stemverhouding: 

Fractie(s) voor: GL, PvdA, 

CU, VVD, CDA, GBH, D66, 

HL, mevrouw de Jong 

(FNP Fractie(s)  tegen: De 

heer Eijer (FNP), de heer 

De Swart (FNP) 

87 21-01-2019 Verzoekt het college: • De 

bewoners en andere 

belanghebbenden (o.a. VV 

Heerenveen) van de 

aanliggende wijken actief 

en constructief te 

betrekken bij invulling van 

het gekozen scenario om 

op deze manier een beter 

draagvlak en acceptatie te 

bewerkstelligen, waarbij 

rekening wordt gehouden 

met ondermeer of het 

gebouw passend is in de 

omgeving (beeldkwaliteit), 

er een goede 

verkeersdoorstroming is, 

de verkeersveiligheid 

gegarandeerd is en er 

voldoende aandacht is 

De motie wordt meegenomen in 

het vervolg traject rondom de 

komst van de Van der Valk. 

 VVD J. van Veen Nee 
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voor de veiligheid van de 

fietsers  • De 

gemeenteraad op de 

hoogte te houden van het 

gezamenlijke overleg met 

de bewoners en 

belanghebbenden. 

86 17-12-2018 Verzoekt het college: Te 

onderzoeken (samen met 

de VNG en het Rijk) een 

waarborgfonds kan 

worden opgericht, dat 

gevuld wordt door 

eigenaren/exploitanten, 

dat kan voorzien in het 

betalen van nu nog niet 

voorziene kosten voor het 

opruimen van een 

zonnepark, wanneer de 

eigenaar/exploitant in 

gebreke blijft. 

In het voorjaar van 2020 kan 

een reactie verwacht worden. 

 VVD J. Zoetendal Nee 

117 08-11-2018 Verzoekt het college: Om 

een plan aan de raad voor 

te leggen waarin wordt 

aangegeven hoe in de 

toekomst voldoende 

klantmanagement 

beschikbaar blijft om de 

uitstroomdoelen te 

behalen. 

Deze motie nemen we mee in 

het uitvoeringsprogramma Werk. 

 PvdA H. Broekhuizen Nee 

116 08-11-2018 Verzoekt het college: 

Uiterlijk in september 

2019 aan gemeenteraad 

een plan, inclusief 

financiële onderbouwing, 

Het fietsplan wordt een integraal 

document. Diverse onderwerpen 

die in het fietsplan aan bod 

komen worden momenteel 

onderzocht. Dit betreft een quick 

 GL J. van Veen Nee 
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voor te leggen waarin de 

bij de overwegingen 

genoemde elementen aan 

de orde komen en zijn 

uitgewerkt. 

scan naar de gewenste 

voorrangssituatie voor fietsers 

op rotondes binnen de bebouwde 

kom. Daarnaast wordt een 

tracéstudie voor een 

snelfietsroute tussen Heerenveen 

en Drachten en een quick scan 

naar de kwaliteitsverbetering 

van de hoofdfietsroutes in 

Zuidoost Fryslân uitgevoerd. We 

doen dit gezamenlijk met de 

gemeenten Ooststellingwerf, 

Opsterland, Smallingerland en 

Weststellingwerf en de provincie 

Fryslân is ook aangehaakt. 

Omwille van de integraliteit en 

de nog lopende onderzoeken 

wordt het fietsplan begin 2020 

aan de raad aangeboden. 

77 16-07-2018 Roept het college op: 1. 

Om een zogenoemde 

paraplunota op te stellen, 

welke geldt als kapstok 

voor gemeentelijk beleid 

in relatie tot ruimtelijke 

planologie, waaronder 

bestemmingsplannen  2. 

Om in deze paraplunota 

ten minste 

landschapskwaliteiten 

zodanig te definiëren dat 

verzoeken tot het plaatsen 

van 

(proef)gaswinningsinstalla

ties op grond van 

De beleidsnotitie gaswinning is 

geagendeerd Commissie ROM 13 

januari 2020 en 

Raadsvergadering 27 januari 

2020. 

 CDA J. van Veen Nee 
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ruimtelijk-planologische 

gronden kunnen worden 

geweigerd  3. In deze 

paraplunota op te nemen 

wat de consequenties zijn 

voor toekomstige 

ontwikkelingen binnen de 

bestemmingsplannen, 

zoals geothermie  4. Deze 

paraplunota ter 

besluitvorming voor te 

leggen aan de raad. 

76 16-07-2018 Roept het college op: 1. 

Vervallen 2. De 

gemeenteraad een 

beleidsnota ter vaststelling 

toe te sturen met daarin 

zoveel mogelijk ‘ruimtelijk 

relevante’ argumenten om 

met name de bouw van 

installaties tegen te gaan  

3. Tijdig beroep in te 

stellen tegen het recent 

goedgekeurde 

winningsplan  Langezwaag  

4. Verder al het mogelijke 

te blijven aanwenden om 

te voorkomen dat er onder 

Heerenveens grondgebied 

nieuwe gasvelden worden 

aangeboord. 

De beleidsnotitie gaswinning is 

geagendeerd Commissie ROM 13 

januari 2020 en 

Raadsvergadering 27 januari 

2020. 

 GL J. van Veen Nee 

39 15-09-2014 Verzoekt het college/ 

draagt het college op:  

Deze verruiming in het 

beeld kwaliteitsplan voor 

De evaluatie wordt in de eerste 

helft van 2020 uitgevoerd. 

 D66 J. van Veen Nee 



Voor de raad van 24 februari 2020 
Versie na de raad van 16 december 2019  
Vaststelling in de even maanden 
 

                                                                                                                                                                                       6 

21 

 

de velden F en G te 

beschouwen als een pilot. 

 De effecten hiervan op 

potentiële kopers 

respectievelijk de kwaliteit 

van de wijk te evalueren. 

 Deze evaluatie 

uitvoeren op een daartoe 

geëigend moment.  Bij 

deze evaluatie kopers van 

kavels in de velden F en G 

en omwonenden te 

betrekken. 
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- Moties afgedaan –  

161 17-06-

2019 

1. Een financiële bijsluiter te leveren bij 

nieuw beleid, moties en amendementen 

met daarin tenminste baten en lasten, 

risico’s en de manier van dekking  2. Bij 

benchmarks uit te gaan van “best 

practices”. 

VOORSTEL: AFDOEN Deze 

motie is gericht aan de 

gemeenteraad zelf om in 

onderling overleg een 

standpunt in te nemen. Dit 

wordt verder opgepakt in de 

auditcommissie. 

 VVD H. 

Broekhuizen 

Nee 

 

 

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van d.d. 24 februari 2020.   

 

de griffier,      de voorzitter, 

 

 

 

 

mevrouw L. Roest-Jonkers  de heer T.J. van der Zwan 
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